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Obec Gemerská Poloma 

28/OcZ/2022/1/riadne/rokovania a uznášania schopné/verejné  
 

Z á p i s n i c a 
napísaná v priebehu dvadsiateho ôsmeho riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Gemerskej Polome, ktoré sa koná dňa 24. februára 2022 so začiatkom o 16,00 hodine  
v sále obecného úradu v Gemerskej Polome (Námestie SNP, 211/8). 

 
 

Prítomní:  Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce                  
Poslanci: PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková,  
                                   Marek Chochol, Ľubica Šmelková 
Neprítomní (m. č.):  JUDr. Ing. Vladimíra Číková, Stanislav Kučerák,  
                                   JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik, 
Ďalší prítomní: Ing. Miloslav Brezňan, hlavný kontrolór obce 
   Dana Červenáková, zapisovateľka 
                   zamestnanci obecného úradu 
Verejnosť:  prítomná  
                                  
P o z n á m k a: Prítomní sú upovedomení, že z dôvodu ochrany zdravia pre ochorenie COVID 
– 19 je povinné počas konania zasadnutia mať ochranné rúška/respirátory a z dôvodu sťaženia 
zrozumiteľnosti diskutujúcich je potrebné, aby sa diskutujúci riadili rokovacím poriadkom, 
prihlásili sa do diskusie a pri vystúpení pristúpili k mikrofónu, nakoľko nezrozumiteľné 
príspevky nebudú v zápise  zaznamenané.  
 
Starostka obce vedie dvadsiate ôsme (28.) riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce po privítaní  prítomným oznamuje, že obecné 
zastupiteľstvo je zvolané v zmysle § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení. Konštatuje, že zasadnutie bolo zvolané v zákone 
stanovenej lehote a poslanci boli na toto  zasadnutie včas pozvaní formou pozvánok. V zmysle  
§ 12 ods. 4 a § 30f zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnení oznámenie o zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo zverejnené na internetovej 
stránke obce a informačnej tabuli obce.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce vedie dvadsiate ôsme riadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva a vyhlasuje rokovanie za otvorené. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce konštatuje, že počet prítomných poslancov je 5 
(päť) z celkového počtu 9 (deväť) poslancov, čo je nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, 
obecné zastupiteľstvo v zmysle § 12 ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v znení neskorších zmien a doplnení je uznášania schopné.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce oboznamuje prítomných s programom zverejneného 
zasadnutia. 
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Program 
  1. Otvorenie zasadnutia 
  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
  3. Prerokovanie požiadaviek občanov obce 
  4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
  5. Správa o činností komisií pri obecnom zastupiteľstve 
  6. Plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na I. polrok 2022 
  7. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za II. polrok 2021 
  8. Schválenie prenájmu nehnuteľností majetku obce 
  9. Rôzne 
10. Interpelácie poslancov 
11. Návrh na uznesenie 
12. Záver zasadnutia 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Schválenie zverejneného 
programu 28. zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome. 
 

U z n e s e n i e č. 644/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
Schválenie zverejneného programu 28. zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
zverejnený program 28.  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že zverejnený program 28. zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome je 
schválený. 
 
Návrhy poslancov: 
- na zmeny, doplnenia schváleného zverejneného programu rokovania 28. zasadnutia OcZ 
v Gemerskej Polome – bez.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce navrhuje do návrhovej komisie, ktorá spracuje návrh 
uznesení: 
Návrhová komisia: PhDr. Ivana Antalová, Bc. Jana Ferenčíková, Juraj Dovala. 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu Schválenie členov návrhovej 
komisie. 
 

U z n e s e n i e č. 645/2021 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
Schválenie členov návrhovej komisie 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
schvaľuje 
členov návrhovej komisie 28. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že návrhová komisia je schválená. 
 
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – určuje: 
Zapisovateľka: Dana Červenáková  
Overovatelia zápisnice: Marek Chochol, Ľubica Šmelková. 
 
 
K bodu 3. Prerokovanie požiadaviek občanov obce 
Podnet, žiadosť: .... a ...., obaja .... – ....  – osobne prítomná 
Zo dňa: 14. 02. 2022 pod značkou: bez; evidovaná OcÚ dňa: 18.02.2022 pod značkou: 
2022/bez., komu: bez; podpísaný/á: bez.  
Vec: Podnet na prešetrenie existujúceho stavu na ul. Partizánskej a žiadosť o prijatie účinných 
opatrení 
Príloha iná: Listinná príloha podnetu na prešetrenie existujúceho stavu na ul. Partizánskej 
a žiadosť o prijatie účinných opatrení 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – „.... a ...., ...., V Gemerskej Polome 14.02.2022, 
Vec :   Podnet na prešetrenie existujúceho stavu na ul. Partizánskej a žiadosť o prijatie účinných 
opatrení.   .... a ...., bytom .... podávame podnet na prešetrenie existujúceho stavu na ul. 
Partizánskej na pozemku parc. č. KN C 856/1 – druh pozemku záhrada vo vlastníctve Obce 
Gemerská Poloma (LV 1348) ktorý hraničí s pozemkom v našom vlastníctve. Na predmetnom 
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pozemku sa nachádza smetisko ktoré donáša rodina .... bývajúca v rodinnom dome č. 392 a to 
elektro odpad, komunálny odpad všetkého druhu poznášaný z celej dediny, ktorý likvidujú len 
v časti ktorý speňažia a ostatný odpad sa nachádza rozhádzaný po celom pozemku. Za 40 rokov 
čo tu bývame nebol takýto bordel a stav ako je teraz. Už nepomáhajú upozorňovania na 
neporiadok, ani v dobrom ani po zlom. Dom sa nachádza v dezolátnom pre iných 
neobývateľnom stave, avšak kým nedôjde k jeho samo zbúraniu dovtedy budú tento objekt 
obývať ďalej. Deti nachádzajúce sa v tejto komunite sa zabávajú tým, že prehadzujú bordel na 
náš pozemok, avšak dohováranie aby dali na nich pozor nemá žiadny účinok. Za tie roky sme 
sa domáhali viackrát nápravy na Obecnom úrade v Gemerskej Polome aj petíciou spísanou 
obyvateľmi obce, čo aj bolo z časti riešené, nakoľko bol im pristavený kontajner a boli donútení 
bordel spratať. Domáhali sme sa petíciou aby im bol zamedzený prístup na dvor, ktorý 
devastujú a na pozemok, z ktorého všetok odpad premetávajú na náš dvor. V letných mesiacoch 
chodia berú pitnú vodu na pranie z cintorína a nie raz sa stalo, že deti nechali pustenú vodu, 
ktorá tiekla až okolo nás. V čase sociálnych dávok ich navštevujú rodinný príslušníci 
z Rochoviec a Slavošoviec, ktorí hlučnou hudbou rušia nie len kľud a pohodu cez deň, ale aj 
v nočných hodinách. Na pozemku sa zdržiavajú psi, ktorí tým že si hľadajú potravu poškodzujú 
naše oplotenie. Žiadame oplotiť pozemok nachádzajúci sa medzi našou hranicou a hranicou vo 
vlastníctve obce a to z dôvodu, aby mali zhoršený prístup k nášmu pozemku a aby 
neprehadzovali odpad na náš pozemok. Máme za to, že nakoľko máme oproti ostatným 
obyvateľom sťažené bývanie, sme nútení žiadať poslancov obce aby konečne prijali adekvátne 
opatrenia na zamedzenie tohto stavu. V prípade, že sa tento stav nezlepší budeme sa musieť 
obrátiť na iné orgány.“ 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pre prítomných poslancov chcem uviesť ešte veci, 
ktoré sme s nimi riešili doteraz: napríklad im boli pristavené kontajnery aj počas minulého roku, 
aj počas predchádzajúcich rokov, kde za každý kontajner nám bola vyfakturovaná suma 192,00 
EUR, to znamená, že krát dva (x2), plus musela som riešiť švábov – deratizácia stála 120,00 
EUR – celkove nás to vyšlo 504,00 EUR, z toho postupne platia. Je uhradených 237,93 EUR – 
to znamená menšia polovica z tohto je uhradená. Uhrádzajú si to 10, 15, 20 eur mesačne, podľa 
toho ako vedia. Týmto spôsobom sme to takto riešili neraz. Nakúpili sme im tam kuka-nádoby, 
ktoré už do dnešného dňa neexistujú, pretože ich polámali a keďže som ich upozornila, asi pred 
mesiacom, že každé dva (2) týždne nech ich dajú dole, my povedali, že ich nemajú, lebo že ich 
rozbili. Takže ani toto nie sú schopní – každé dva (2) týždne komunálny odpad vyniesť pred 
dom, lebo mali tie kuka-nádoby k dispozícii. Vodu z cintorína, ktorú používajú v letných 
mesiacoch, od jari do jesene keď je pustená lebo v zime sa zatvára, kvôli zamŕzaniu môžeme 
riešiť taktiež... žeby si aspoň za tú vodu, pretože nie je jej málo, aspoň sčasti mesačne týmto 
spôsobom splácali, ale keďže teraz išli aj faktúry za komunálny odpad nehorázne hore – jeden 
(1) kontajner nás už zo 192 eur na 264 eur, môžeme znova toto isté urobiť, len tým znovu im 
pribudne suma, ktorú zase len postupne ... a oni zase len viac ako 20 eur navyše nenechajú. 
Majú osobitného príjemcu, je to riešené týmto spôsobom. Ešte zvyšné neuhradené 266 eur, 
ktoré im ostáva ešte plus keby sme im ešte pripočítali a keby sme tam hneď dali nový kontajner 
za 264 eur, tak by táto suma vzrástla. Čo sa týka oplotenia – už minulého roku sme pripravili 
a už máme aj pripravené oplotenie, len ho tam treba, keď počasie dovolí v jarných mesiacoch 
osadiť. Ale akým spôsobom, keď je tam neporiadok? .... ráno prišiel na úrad s tým, že ma žiada, 
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aby som mu poskytla náhradné bývanie. Máme dosť obecných domov, aby sme mu obecný 
dom poskytli na náhradné bývanie.  
Verejnosť: .... – kedy som bol? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ráno si bol na obecnom úrade a povedal si, že keď 
Ti nedám bývanie ani ten brajgel nepopraceš. Ešte si sadni, ešte oznamujem poslancom 
skutočnosti. Urobili sme im cez zimu aj suché WC, drevené, je pripravené v dielni, aj to chceme 
tam osadiť, lenže nevieme že kde. Je tam ten pozemok obecného úradu pod nimi, medzi 
záhradou, medzi pozemkom .... a medzi nimi, takže toto by sme chceli poriešiť oplotením. Ale 
čo sa týka jeho bývania, jeho celkového existovania, ako bolo v tom podnete označené viete si 
predstaviť.  
 
P o z n á m k a zapisovateľky: prítomný občan .... neustálym vykrikovaním rušil vystúpenie 
starostky obce a vstupoval do jej diskusie aj napriek viacnásobným upozorňovaním, aby počkal 
na udelenie slova. 
 
Verejnosť: .... – keď môžem, Tí čo chodíme tade dobre vieme o tej situácii. Ja už nemám 
nervy, je nemám síl tu s nimi sa stále nakladať a zožierať. To čo sa už teraz tam deje, to je dačo 
neskutočné. Tie deti malé nechá behávať, veď škoda že .... neprišiel. Toto je obyčajný chudák 
tam pri nich (ukazuje na ....). On je vlastníkom, on zodpovedá za všetko, ale on nezmôže nič, 
lebo aj tá jeho žena mu zoberie peniaze, ona mu nedá ani len najesť a .... čo tam robí aj s tými 
deťmi – tie deti nemajú čo robiť – tie fľašky, ktoré sú tam, tie použité – samozrejme ich použili 
keď chľastajú, tie premetujú nám do dvora. To je už neúnosné – celý elektro-odpad, čo kde 
z dediny vyhodí je tam, to všetko sa tam zdržiava na tom pozemku. Tam potkany prechádzajú 
k nám. Má psov, ja neviem načo sú mu aj psy, keď nemajú čo žrať. Okotila sa mu suka, mala 
šesť (6) malých, podochli tie psíčatá, všetko do nášho dvora pometali. To už je dačo hrozné 
a keď im poviem, len sa zbytočne rozčuľujem, lebo sa mi do očí smeje tento ...., smeje sa. No 
tak ja už som povedala, že nemienim ďalej to trpieť. Keby ste videli ten palánok, to oplotenie 
z našej strany, že jak je zdevastované - to je samá diera, ale ani nemienim ho opravovať kým 
oni sa tam budú zdržiavať, lebo to je zbytočné. Tak kvôli tomu sme napísali list s manželom 
a žiadame, ja som žiadala petíciu asi pred rokom, aby sa im tam znemožnil prístup pretože to 
je pozemok obce, nie je to ich pozemok. Trošku sa to upokojilo, možno aj tým, že sa im 
dohováralo, aj sa spratalo keď sa im tie kontajnery dávali, ale teraz – to asi v žiadnej časti tejto 
obci tak nie je. Ja som povedala, že ak sa to nedá do poriadku, ja zavolám životné prostredie, 
lenže obec na to doplatí, lebo je to obecný pozemok. Nechcem to vyhrocovať do takých, ale 
keď sa s tým nebude dačo robiť tak budem musieť. Je pravda ...., že nerobíš to sám, pred 
mesiacom ste vystrájali. Tebe zomrela mať a mne zomrel svokor a prišla ....zo Slavošoviec a ste 
tam robili jeden čurbes, vieš dobre, že som vyšla vonku a som... 
 
P o z n á m k a zapisovateľky: PRÍTOMNÍ DISKUTUJÚCI SA NEHLÁSILI O  SLOVO,  
PREKRIKOVALI SA, NEREŠPEKTOVALI DISKUTUJÚCEHO, NEDALI DOHOVORIŤ 
DISKUTUJÚCEMU, PRETO V ZÁPISE NIE JE MOŽNÉ VŠETKO ZAZNAMENA Ť 
RIADNE.  
 
Verejnosť: .... – nemám pitnú vodu, pijem z potoka... 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ešte chcem pripomenúť, že keď bol požiar ich 
domu, to bolo niekedy minulého roku, tak sa im takisto nakúpil materiál na opravu. Rebrík sa 
im dal, materiál, laty – nemajú pitnú vodu, nestarajú sa o nehnuteľnosť. 
Verejnosť: .... – ... ja musím zobrať kto mi čo dá, oni vedia títo ...aký som... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale máš zdravého syna doma, nie jedného a oni 
vedia robiť, zdravé ruky majú, môžu si doma tiež urobiť, čo treba. 
Verejnosť: .... – sľúbili mi ...nikto mi nič nedá, nič... tri (3) starostovia sú tu, ani jeden mi 
nedal, nikto mi nič nedal...tak ma nechajú bývať, aby ma to zabilo... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – a kde si dal ten materiál čo sme Ti dali na strechu? 
Verejnosť: .... – nevyužil mikrofón, nebolo možné riadne zaznamenať. Tak mi dali, že aby 
ma to zabilo. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – kde si dal ten materiál? 
Verejnosť: .... – ja tu pošlem dakoho nech vidia, čo sa tu robí. Jednu latku neviem dostať. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – mal si materiál, čo si s ním urobil? 
Verejnosť: .... – ja tu jednu latku neviem dostať...poďte sa pozrieť ako to... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – však mal si ... aj materiál sme Ti dodali. 
Verejnosť: .... – ako mám zrobiť, keď nemám tam ani klinec, nemám tam nič, nespravili ste 
nič. Nereagoval na otázky starostky obce, vykrikoval z miesta a nevyužil miesto pre 
diskutujúcich – NEBOLO MOŽNÉ RIADNE ZAZNAMENA Ť.   
 
Návrhy poslancov: 
-  navrhujem: poslať tam obecné služby, vypratať to, samozrejme .... ako priorita a ten plot jej 
postaviť, ohradiť ten obecný pozemok/PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa. 
 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ale do kedy tam bude mať trvanie ten plot?          
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – tak máme na aktivačných službách ... aj celú jeho rodinu. 
To bol pekný dom tam a čo tam je teraz? 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – a my nemáme šancu zamestnať toho jeho syna na malých 
obecných službách (MOS), žeby si to tam potom odpracoval? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ale oni stále robia pri MOS. 
Juraj Dovala, poslanec – ale ten ich syn, ....? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ten nie, druhý jeho syn áno.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – tak musíme nájsť nejaký spôsob, aby si to odpracovali, však 
naplnia ďalší kontajner za dve (2) stovky, nech to odpracujú. Koľko je tam dospelých? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nik iný im to tam nepôjde popratať, oni by si to 
hlavne mali prioritne popratať. Popraceme a znova tam bude, lebo naznášajú z celej dediny 
všetko čo len existuje a už aj v kontajneru na cintoríne sme našli elektro-odpad, ktorý tam 
nepatrí. To je nekonečný príbeh. Nezávidím ani tým čo tam bývajú, ani okolitým ďalším 
susedom a ešte tá hanba keď sú tam pohreby.  
Juraj Dovala, poslanec – tak sú zvyknutí, tak sú vedení – vychovaní od malička.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – a ukazujem mu dookola, že tu všetky domy, čo 
majú ľudia sa snažia starať o to, že treba sa starať o to, no nie a mám opraviť ja, mám mu dať 
nové bývanie.  
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – ale takto to zdevastovať, aký má zmysel mu pomáhať? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dostanú kuka-nádobu a o chvíľu ju zlomia. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – oni aj tú kadibudku popália. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – to ma napadlo, ako prvé (1.) ma to napadlo, že to porúbu 
a popália.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – k predmetnému sa bude vedieť vyjadriť aj 
(zamestnanec obecného úradu)  - aj za materiál a koordinoval tie práce. 
 
P o z n á m k a zapisovateľky: PRÍTOMNÝ .... HLASNE HOVORIL AJ POČAS 
ROKOVANIA POSLANCOV A NA UPOZORNENIE STAROSTKY OBCE NEREAGOVAL. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ...., chcela by som Ťa poprosiť, aby si uzrejmil, čo 
všetko sme tam už zrealizovali. 
...., zamestnanec obecného úradu – minulého roku sme rodinu .... požiadali, aby si spravila 
poriadok, doviezli sme im tam kontajner na jeho náklady. Po dvoch (2) týždňoch, čo tam 
kontajner bol, ho naplnili na trištvrťku, dali sme ho odviesť, na jeho náklady, lebo je tam 
zbytočne – Gemer-servis, by nám zbytočne účtoval ďalšie a ďalšie, nie nám – im, prestoje. 
K streche: Po požiari požiadal nás o pomoc, zabezpečili sme mu z píly z Betliara jedno (1) 
nákladné auto, boli to orezky, dosky, všetky rôzne veci, dostal IPU, dostal klince – dostal 
v podstate čo si žiadal spočiatku. Požiadali sme ho, aby si vymuroval komín, nakoľko je 
zbytočné dávať okolo komína – diera kde bol komín dávať plechovanie, keď to by vyhorelo. 
To nespravil, potom sa mi začal sťažovať, že dostal málo materiálu. No keď materiál, ktorý mal 
použiť na strechu spálil, IPU do dneska nevidím ani centimeter na streche – pravdepodobne 
buď ju má doma, alebo ju predal. Takže materiál, ktorý sme mu dali nepoužil vôbec na strechu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – on čakal, že mu zoberieme materiál a že mu 
doslovne to aj urobíme, lebo keď teraz povedal, že cement ešte teraz tam má, tak to znamená, 
že s tým ani nič nerobil. 
...., zamestnanec obecného úradu – tak prvé (1.), čo je potrebné, aby tam urobil – vymuroval 
komín. Bolo mu povedané, že si môže zobrať tehly, ktoré sú vo dvore za zdravotným 
strediskom. Sú to tehly, ktoré sme presťahovali z bývalého zberného dvora, alebo zo starej 
školy. Sú tam aj šamotky, aj klasické tehly – treba si ich len zobrať, odviesť. Dostal cement, 
ten tam stvrdol pravdepodobne, takže z našej strany podľa jeho požiadavky bola ochota, bol 
mu zabezpečený materiál, ktorý si požadoval. Doposiaľ ani komín nestojí poriadne, ani strecha 
není zaplátaná. Boli sme tam niekoľkokrát, komunikovali sme s ním – nič sa nepohlo. On čaká, 
že buď mu  tam dáme majstrov, čo mu nedáme, je to jeho dom. Jeho deti, keď som im povedal, 
že aby pomohli otcovi a dačo robili, že oni sa na to môžu vykašľať. Takže myslím, že keď oni 
nemajú záujem svoju strechu nad hlavou – chodí mi do práce s plačom, že zmokne keď prší 
a tak, no ale kým oni nezačnú dačo robiť, tak my bohužiaľ. Materiál čo požadoval dostal. On 
tvrdí, že málo má IPY a takto, nevieme ohodnotiť či je to málo – nespravil z toho nič. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dobre. Čo sa týka toho susedného pozemku nášho, 
čo chceme oplotiť – požiadavka oplotiť.  
...., zamestnanec obecného úradu – máme nakúpený materiál, čakáme nech kus povolí, máme 
dohodnuté so štátnymi lesami, že nám požičajú vŕtací stroj, oplotíme to. Tak ako je to 
zakreslené, dostal som už aj plánik od p. ...., čiže oplotíme to, ale je potrebné, aby vyčistil si 
hornú časť domu, kde odhadom sú 2-3 kontajnery odpadu. Je to chyba aj nás občanov tu v obci 
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- dávajú veci, ktoré nie sú potrebné, čo neodnesú do zberného dvoru, oni to tam naznášajú, čo 
nepotrebujú – čo nevyužijú odhodia, tam je umenie postaviť sa  na ten ich pozemok. Ďalšia 
vec: požadoval, že či by sme mu nespravili WC, je hotové, odložené u .... – z drevotriesky 
komplet sme mu ho prichystali, lenže nie je kde mu ho postaviť. Keď sme ho požiadali, aby si 
vyčistili tam to prostredie, kašlú na to a pri dnešných cenách – suché WC vyjde na 300 eur pri 
dnešných cenách drevotriesky, takže treba zvážiť, že čo sa im dá, čo sa im nedá ešte.   
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je hotové už.  
.... zamestnanec obecného úradu – je to hotové, tam je pomaly štyri (4) mesiace hotové, no není 
kde postaviť. Není problém požičať krompáč, lopatu z obecných služieb, nech si to spravia – 
ani vy, ani ja mu to tam nepôjdeme robiť. Z ich strany není žiadna ochota riešiť problém, žiadna 
ochota – vykrikovať, sťažovať sa, ale nie riešiť.  
Juraj Dovala, poslanec – ani nečakajte, že bude lepšie, oni sú tak nastavení. 
.... zamestnanec obecného úradu – ja nečakám, minule sme tam začali vyrezávať pod 
cintorínom krovie – poviem vám, tam sa nedá kde stúpiť, lebo tam je všadiaľ potreba spravená. 
No treba to prv riešiť, vysvetliť, neviem – je sociálna komisia, škoda, že tu p. Kučerák (poslanec 
OcZ) teraz není, lebo by som mu povedal od srdca, je predseda sociálnej komisie – nech tam 
ide a nech rieši problém, na to je a mám obavu, že tak či tak keď postavíme plot, prvé (1.) čo 
spravia ho zničia. 
Verejnosť: .... – ja keď môžem: p. Kučeráka (poslanec OcZ) vidím s tým ...., on mu dáva 
rozumy a kade čo, takže ešte podnecuje ho voči, tak ja neviem za koho je p. poslanec tu na 
zastupiteľstve. 
.... zamestnanec obecného úradu – tak iste, večné sťažovania. Počas podpôr večne hlasná 
muzika, bordel, automaticky tri (3) dni nie sú v robote. Snažíme sa im pomôcť, ja vám poviem, 
že mal som už desať (10) dôvodov .... a jeho ženu vyhodiť z verejnoprospešných prác, lenže 
keď ich vyhodím, tak nebudú mať čo jesť a budú chodiť žobrať po dedine. Už chodia žobrať 
ich deti. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – a ešte druhá (2.) vec – voda, prístup k pitnej vode.  
Ešte v lete ako tak, lebo idú na ten cintorín ale v zime, oni fakt z potoka pijú.  
.... zamestnanec obecného úradu – ale to je ďalší problém, lebo mu bolo vysvetlené: vykopte 
si, máme zvyšky hadíc, dotiahneme vám tam vodu, dohodnite s vodárňami nech vám dajú – 
lebo je aj taká možnosť (rozprával som sa s vodármi) vodný bankomat. Kúpia si kartu dobíjaciu, 
jak je to v Dobšinej na osade, dá kartu a toľko mu pustí vody, nezaplatí, nemá vodu. Vodu hore 
na cintorín budeme  musieť riešiť, lebo už sa sťažujú všetci ľudia, lebo tam sa sprchujú, perú 
a najhoršie na tom je, že nemajú ani tú úctu, že by to zobrali domov ale vyšúchané koberce 
hodia na hroby, takže čím skôr by sa to riešilo, by bolo dobre. Ja som už aj navrhoval, doviesť 
im tam kontajner na ich náklady a nech začnú čistiť. Lebo z vépepéčkárov im tam nikto nepôjde 
do toho bordelu čistiť a není to ani naša robota, my sme tam bordel nespravili, tak... Hovorím, 
sú tam najmenej 2-3 kontajnery, ešte keď pobeháme po tých kríkoch... A ďalšiu mám obavu – 
sú tam prikryté studne, že keď to prehnije ako tam behajú, že sa ocitnú v studni. Tam sú tri (3) 
prikryté studne. Takže čisto teoreticky, vodu by mohli mať aj zo studni keby sa kus posnažili. 
Juraj Dovala, poslanec - ale to by museli aj chcieť. 
.... zamestnanec obecného úradu – áno. Ako som hovoril, už minulého roka ma naštvali, tak 
som na ich náklady objednal kontajner z Gemer-servisu – dva (2) týždne tam bol a oni neboli 
schopní ho naplniť, lebo nikomu sa nechcelo. 
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Ľubica Šmelková, poslankyňa - a doteraz ho nesplatili, darmo sme dali na ich náklady budú ho 
ešte splácať.  
.... zamestnanec obecného úradu – zase nemôžeme všetko dávať na náklady obce, oni budú 
darebáci a my budeme platiť? 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa - nie tak to určite nie.  
.... zamestnanec obecného úradu – lenže tak, či tak tam bude treba ten kontajner, bude to treba 
vyčistiť, lebo z toho vzniknú choroby. Minulého roku sa robila deratizácia pre ploštice a tie 
dostihové potkany, čo tam chodia škoda hovoriť. Ja som tam zopárkrát bol, takže viem povedať 
o čom to tam je.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – sociálka nevie dajako zasiahnuť? Keby aspoň tie deti dajako 
boli ochránené? Tam už išiel dáky podnet? 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – sú tam aj menšie, nie? 
Juraj Dovala, poslanec – pravdaže hej, školopovinné.  
.... zamestnanec obecného úradu – tam je aj veľa ľudí, ktorí tam nemajú čo bývať, že inde 
bývajú a chodia tam. 
 
Návrhy poslancov: 
-  navrhujem: poslať tam komisiu, navrhujem, aby tam spoločne s rodinou to popratali, 
navrhujem tam to oplotiť- obecný pozemok, aby sa tie náklady vrátili, aby boli za to 
zodpovední/PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa. 
 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – tak neviem, čo si vy myslíte ešte k tomu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – keďže teraz to tu máme na zastupiteľstve, tak by 
sme mohli rovno pristúpiť k nejakým krokom. Tam môžeme poslať komisiu, prípadne hlavného 
kontrolóra poslať, či sa to plní a urobíme tam: – kontajner, ale s tým, že si to sám bude robiť 
a potom následne ak už bude vyčistené, tak sa to oplotí.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – dať tam termín, do konca marca? Za mesiac by to mali 
vyčistiť, aj zima nebude, zamrznuté je to, skôr to vyčistia. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ten kontajner tam zase nemôže byť mesiac. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa –  a kedy sú schopní pracovať? Cez podpory nie, čas? – že 
kedy to tam postaviť? 
Juraj Dovala, poslanec – taká banda ľudí taký kontajner musí naplniť behom dvoch (2) hodín. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dva (2) týždne neboli schopní. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – urobiť kôpky a potom ten kontajner. Vyčleniť im, že to 
budete tu dávať atď. a potom sa pristaví kontajner. 
Juraj Dovala, poslanec – priblížiť aspoň tam ku ceste. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – áno, na jedno (1) miesto. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nedajbože, že niekto zomrie a to tam bude. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – tak niekde kde to nebude vidieť, hore za ich dom – nie ku 
ceste. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tak zatiaľ kontajner a vyčistiť priestor čím skôr, 
lebo ak bude teplejšie bude väčší zápach.  
Juraj Dovala, poslanec – ja počítam, že každým dňom tam pribúda, nie? Preto čím skôr. 
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Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – lenže to je začarovaný kruh, lebo im sa to tam zase bude 
hromadiť – vyčistia a o rok tu zase takto budeme sedieť a zase bude rovnaký problém. Sa 
točíme v kruhu a im bude dlh pri obci stále narastať, lebo keď to stále pôjde na ich náklady 
a pre nich to podľa mňa nemá žiadnu výchovnú hodnotu, keď oni už teraz idú z ruky do úst.  
Juraj Dovala, poslanec – preto som aj povedal, že sú takto zvyknutí a že nič inšie od nich 
nečakajte.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ale ako, aby zmenili postoj a myslenie?          
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – od začiatku nad tým rozmýšľam, že čím ich motivovať, 
aby to výchovnú hodnotu malo to celé, že človek im dá do úst všetko a oni proste nie. 
Juraj Dovala, poslanec – také problémy majú aj iné obce. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – podľa toho čo hovorí p. ...., tak oni dostali viac ako 
ktorýkoľvek občan dostane, alebo mňa vôbec nenapadne si to ísť žiadať od obce a proste stačí 
to urobiť. Som zato, aby sa ten kontajner pristavil, nech sa vyčistí a nech sa urobí plot, len 
proste aby sa to neopakovalo. Aj tým pádom p. .... ten problém nikdy nezmizne, lebo sa to bude 
stále dookola točiť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – my to vieme. 
Juraj Dovala, poslanec – ako to riešia v iných obciach, takéto problémy? Ja verím, že v každej 
obci je takáto problémová rodina, niekde možno ja viac.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – stále obec musí... 
Juraj Dovala, poslanec – alebo to len my máme takýchto? 
Marek Chochol, poslanec – není možnosť v rámci ich aktivačných prác v rámci tých hodín im 
to dať urobiť? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no oni si to budú v rámci toho robiť. Oni, lebo 
teraz hovoril p. ...., že iní im tam nechcú ísť robiť poriadok. Len oni. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – a prečo v rámci aktivačných prác?  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – vtedy ich aj odkontroluješ. 
Marek Chochol, poslanec – keď ich inak nevieme donútiť, aspoň niečo urobia, lebo ináč nič. 
.... zamestnanec obecného úradu – môže to ísť aj za poplatok, že obci zrobia službu iní a ....to 
zaplatia. 
Juraj Dovala, poslanec – skadiaľ to zaplatia, keď nemajú na stravu, ani na kontajner nemajú. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – im siahať na peniaze nemá zmysel, ako ich postihnete? 
Sú nepostihnuteľní. 
Juraj Dovala, poslanec – plne si to uvedomujú. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – na aktivačných im vyčleň – dnes odtiaľ potiaľ. Kontajner 
sa pristaví až bude popratané. Tam ho postav od plotu a tieto metre urobíš.  
 
Návrhy poslancov: 
-  vypratať pozemok, postaviť plot na obecnom pozemku, suché WC riešiť formou nájmu, resp. 
zmluvou, robiť pravidelné kontroly koordinátorom MOS, vypratať do konca marca/PhDr. 
Ivana Antalová, poslankyňa. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 3 K bodu Podnet na 
prešetrenie existujúceho stavu na ul. Partizánskej a žiadosť o prijatie účinných opatrení. 
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U z n e s e n i e č. 646/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 3. Prerokovanie požiadaviek občanov obce 
K bodu Podnet na prešetrenie existujúceho stavu na ul. Partizánskej a žiadosť o prijatie 
účinných opatrení 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
I. 
p r e k o v a l o 
podnet občanov obce na prešetrenie existujúceho stavu na Partizánskej ulici a žiadosť o prijatie 
účinných opatrení. 
 
II.  
v y z ý v a  
.... nar. ...., trvale bytom .... na odstránenie neporiadku, ktorý sa nachádza na pozemku vo 
vlastníctve obce Gemerská Poloma – k. ú. Gemerská Poloma, obec Gemerská Poloma, 
parcela registra „C“, parcelné číslo 856/1 o výmere 825 m2, druh pozemku záhrada, zapísaného 
na liste vlastníctva č. 1348, a to v termíne: do 31. marca 2022. 
 
III. 
ž i a d a 
starostku obce zabezpečiť: 
1. Dohľad nad vyprataním a odvezením neporiadku, ktorý sa nachádza na pozemku vo 
vlastníctve obce Gemerská Poloma: k. ú. Gemerská Poloma, obec Gemerská Poloma, parcela 
registra „C“, parcelné číslo 856/1 o výmere 825 m2, druh pozemku záhrada, zapísaného na liste 
vlastníctva č. 1348, a to v termíne: do 31. marca 2022. 
2. Vykonávanie pravidelného dohľadu vo veci udržiavania  poriadku na predmetnom pozemku. 
3. Výstavbu žiadaného oplotenia predmetného obecného pozemku na náklady obce. 
4. Osadenie sociálneho zariadenia na predmetnom pozemku (toalety) a predmetné riešiť 
zmluvným vzťahom, prenájmom. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že návrhová komisia je schválená. 
 
 
K bodu 4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
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Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Vyhodnotenie plnenia uznesení z OZ zo dňa 28. 12. 2021, 
Doplnenie vyhodnotenia uznesení z OZ, ktoré boli k dátumu hodnotenia splnené čiastočne 
Názov materiálu: Vyhodnotenie plnenia uznesení z OZ zo dňa 28. 12. 2021, Doplnenie 
vyhodnotenia uznesení z OZ, ktoré boli k dátumu hodnotenia splnené čiastočne 
Materiál obsahuje: Vyhodnotenie plnenia uznesení z OZ zo dňa 28. 12. 2021/20.01. 2022, 
hlavný kontrolór obce Ing. Miloslav Brezňan a Doplnenie vyhodnotenia uznesení z OZ, ktoré 
boli k dátumu hodnotenia splnené čiastočne/25.01. 2022, hlavný kontrolór obce Ing. Miloslav 
Brezňan 
 Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu  4. Správa o plnení uznesení 
obecného zastupiteľstva. 

 
U z n e s e n i e č. 647/2022 

 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 4. Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
  
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
b e r i e   na   v e d o m i e 
vyhodnotenie plnenia uznesení z 27. riadneho zasadnutia OcZ v Gemerskej Polome zo dňa 
28.12.2021 a doplnenie vyhodnotenia plnenia uznesení z OcZ, ktoré boli k dátumu hodnotenia 
splnené čiastočne.  
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
  
K bodu 5. Správa o činností komisií pri obecnom zastupiteľstve 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce vyzýva predsedov jednotlivých komisií, aby podali 
správu o činnosti za jednotlivé komisie. 
Predsedovia jednotlivých komisií informujú:  
- komisia finančná/PhDr. Ivana Antalová - nezasadala, 
- komisia sociálna, bytová/Stanislav Kučerák,  neprítomný (nezasadala), 
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- komisia stavebná a životného prostredia/JUDr. Vladimír Očkaik – neprítomný (zasadala), 
- komisia kultúry, vzdelávania a športu/Bc. Jana Ferenčíková - nezasadala,  
- komisia žiadostí a sťažností/Juraj Dovala -  nezasadala. 
 
 Poznámka: komisia stavebná a životného prostredia zasadla – predseda komisie JUDr. 
Vladimír Očkaik je z dôvodu ochorenia neprítomný, podklady z konania  komisie neboli 
posunuté na zasadnutie obecného zastupiteľstva, preto sa o nich nerokuje.   

 
 
K bodu 6. Plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na I. polrok 2022 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na I. 
polrok 2022 
Názov materiálu: Plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na I. polrok 2022 
Materiál obsahuje: Plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na I. polrok 
2022/28.01.2022, hlavný kontrolór obce Ing. Miloslav Brezňan 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 6. Plán práce hlavného 
kontrolóra obce Gemerská Poloma na I. polrok 2022. 
 

U z n e s e n i e č. 648/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 6. Plán práce hlavného kontrolóra obce  Gemerská Poloma na I. polrok 2022 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
s c h v a ľ u j e  
plán práce hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma na prvý polrok roku 2022. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 7. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za II. polrok 
2021 
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Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská 
Poloma za II. polrok 2021 
Názov materiálu: Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za II. polrok 
2021 
Materiál obsahuje: Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za II. 
polrok 2021/9.2.2022, hlavný kontrolór obce Ing. Miloslav Brezňan 
Príloha iná: bez 
 
Marek Chochol, poslanec – na obecnom zastupiteľstve konanom 25. novembra 2021 sme 
hlavnému kontrolórovi obce dali za úlohu vypracovať správu ohľadne dlžníkov – fyzické 
a právnické osoby obce a nevidím to nikde.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v bode rôzne to máme. 
Marek Chochol, poslanec – pýtal som sa vtedy, či treba o tom hlasovať, aby to bolo uznesenie, 
ste povedali, že nie. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – má to pripravené hlavný kontrolór. 
Marek Chochol, poslanec – nevidím to nikde, kvôli tomu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – on to prednesie.  
Marek Chochol, poslanec – ďakujem, pekne.  
 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 7. Správa o činnosti 
hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za II. polrok 2021. 
 

U z n e s e n i e č. 649/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 7. Správa o činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za II. polrok 
2021 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
b e r i e   na   v e d o m i e 
správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Gemerská Poloma za druhý polrok roku 
2021. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 8. Schválenie prenájmu nehnuteľností majetku obce 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva na vedomie, že v tomto bode budú rokovať 
k bodom, v ktorých je obecné zastupiteľstvo uznášania schopné. 
 
K bodu 8.1 byty Nižná Slaná/ponuka na výkon predkupného práva/.... 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 24.02.2022 k bodu 
rokovania č. 8 
Názov materiálu: Byty Nižná Slaná - Ponuka na výkon predkupného práva – .... 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa, Ponuka na výkon predkupného 
práva (list pod č. 31/2022 zo dňa 10.01.2022) 
Príloha iná: bez 
 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – mne nebolo jasné keď oni nám darovali už ten byt aké 
predkupne právo my ešte riešime.   

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to berieme len na vedomie. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – a druhá (2.) vec, prečo my by sme mali predvolebnú 
kampaň pánovi starostovi riešiť, keď za tri (3) roky neriešil žiadnu rómsku otázku v Slanej? 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – takže ten byt je vlastne náš. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – je. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno a len berieme na vedomie, len toto vieme dnes 
schváliť, lebo sme len piati (5).  
 

Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 8.1 8.1 byty Nižná 
Slaná/ponuka na výkon predkupného práva/.... podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 650/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 8. Schválenie nákupu, predaja a prenájmu nehnuteľného majetku obce 
K bodu 8.1 byty Nižná Slaná/ponuka na výkon predkupného práva/.... 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
b e r i e   na   v e d o m i e 
a) písomnú ponuku na výkon predkupného práva zo dňa 10.01.2022 od ...., 
b) informácie starostky obce o problematike bytov vo vlastníctve obce Gemerská Poloma 
nachádzajúcich sa v obci Nižná Slaná. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 
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JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 8.2 byt Nižná Slaná/výzva na uplatnenie predkupného práva/...., .... 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  Pre rokovanie Obecného zastupiteľstva obce Gemerská 
Poloma na zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome dňa 24.02.2022 k bodu 
rokovania č. 8 
Názov materiálu: Byty Nižná Slaná - Výzva na uplatnenie predkupného práva – .... 
Materiál obsahuje: návrh na uznesenie, dôvodová správa, Žiadosť s návratkou č. 40/2022 zo 
dňa 11.01.2022, Dodatok č. 1 ku Kúpnej zmluve a zmluve o zriadení vecného bremena KZ – 
04/2019, List vlastníctva č. 739, Darovacia zmluva Z – 86/2021 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 8.2  byt Nižná Slaná/výzva na 
uplatnenie predkupného práva/....,.... podľa predloženého návrhu na uznesenie. 
 

U z n e s e n i e č. 651 /2021 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 8. Schválenie nákupu, predaja a prenájmu nehnuteľného majetku obce 
K bodu 8.2 byt Nižná Slaná/výzva na uplatnenie predkupného práva/...., .... 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
I. 
b e r i e   na   v e d o m i e 
1 . Písomnú Výzvu na uplatnenie predkupného práva manželmi .... a .... k nehnuteľnostiam 
nachádzajúcim sa v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná Slaná – časť Nižnoslanská Baňa evidovaným 
na Liste vlastníctva č. 739:  
 - bytu č. 4, na 2. poschodí, vchod: 0, nachádzajúci sa v bytovom dome so súp. č. 42, Mierová 
ulica, postavenom na parcele KN – C 1121, o podiele 1/1, 
- spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a na 
príslušenstve vo veľkosti 1/24, a to: na základe Kúpnej zmluvy a zmluvy o zriadení vecného 
práva KZ – 04/2019 v znení Dodatku č. 1.  
2. Informáciu starostky obce o uzatvorení platnej a účinnej Darovacej zmluvy Z – 86/2021 zo 
dňa 29.11.2021 medzi obcou Gemerská Poloma a manželmi .... a ...., ktorej predmetom sú 
nehnuteľnosti nachádzajúce sa v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná Slaná – časť Nižnoslanská Baňa 
evidované na Liste vlastníctva č. 739:  
- byt č. 4, na 2. poschodí, vchod: 0, nachádzajúci sa v bytovom dome so súp. č. 42, Mierová 
ulica, postavenom na parcele KN – C 1121, o podiele 1/1, 
- spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a na 
príslušenstve vo veľkosti 1/24.  
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II. 
p r e r o k o v a l o  
zámer uplatnenia predkupného práva  
vyplývajúceho z Kúpnej zmluvy a zmluvy o zriadení vecného práva KZ – 04/2019 v znení 
Dodatku č. 1 a následného prevodu vlastníctva na základe Darovacej zmluvy Z – 86/2021 
nehnuteľností nachádzajúcich sa v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná Slaná – časť Nižnoslanská 
Baňa, evidovaných na Liste vlastníctva č. 739, a to: 
- bytu č. 4, na 2. poschodí, vchod: 0, nachádzajúci sa v bytovom dome so súp. č. 42, Mierová 
ulica, postavenom na parcele KN – C 1121, o podiele 1/1, 
- spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a na 
príslušenstve vo veľkosti 1/24 
od: ...., nar. .... a ...., r. ...., nar. ...., obaja trvale bytom ...., ktorí sú evidovanými vlastníkmi 
predmetných nehnuteľností. Predmetný byt bol vo vlastníctve obce, obec Gemerská Poloma má 
k nemu riadne evidované vecné právo – predkupné právo. 
 
III. 
s c h v a ľ u j e 
uplatnenie predkupného práva  
vyplývajúceho z kúpnej zmluvy a zmluvy o zriadení vecného práva KZ – 04/2019 na 
nehnuteľnosti nachádzajúce sa v k. ú. Nižná Slaná, obec Nižná Slaná – časť Nižnoslanská Baňa, 
evidované na Liste vlastníctva č. 739, a to: 
 
- bytu č. 4, na 2. poschodí, vchod: 0, nachádzajúci sa v bytovom dome so súp. č. 42, Mierová 
ulica, postavenom na parcele KN – C 1121, o podiele 1/1, 
- spoluvlastnícky podiel na spoločných častiach a spoločných zariadeniach domu a na 
príslušenstve vo veľkosti 1/24, 
od: ...., nar. .... a ...., r. ...., nar. ...., obaja trvale bytom .....  
 
Náklady spojené s prevodom majetku znáša:  obec Gemerská Poloma. 
 
IV. 
ž i a d a   
starostku obce 
doriešiť uplatnenie predkupného práva a následný prevod vlastníctva k nehnuteľnostiam na 
základe Darovacej zmluvy Z – 86/2021 do majetku obce s vlastníkmi nehnuteľností. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
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Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 8.3 byty Nižná Slaná/žiadosť o prenájom 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  formuláre – žiadosť o prenájom (byty Nižná Slaná, zo dňa 
13.12. 2021): 1. .... (1119/2021)., 2. T.... (1120/2021), 3.  .... (1121/2021), 4. .... (1122/2021), 
5. .... (1124/2021),  6. .... (1125/2021), 7. .... (1126/2021),  8. .... (1127/2021), 9. .... (1128/2021).  
Príloha iná: bez 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – boli vám predložené žiadosti o nájom bytov 
v Nižnej Slanej, tie berieme na vedomie – deväť (9) žiadostí. 
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 8.3 byty Nižná 
Slaná/žiadosť o prenájom. 
 

U z n e s e n i e č. 652/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 8. Schválenie nákupu, predaja a prenájmu nehnuteľného majetku obce 
K bodu 8.3 byty Nižná Slaná/žiadosť o prenájom 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
b e r i e   na   v e d o m i e 
informáciu starostky obce o: 
žiadostiach na prenájom bytov vo vlastníctve obce Gemerská Poloma v obci Nižná Slaná-Baňa 
žiadateľov: 1. ..... 2. ..... 3.  ..... 4. ..... 5. ..... 6. ..... 7. ..... 8. ..... 9. .....  
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 9. Rôzne 
K bodu 9.1 zabezpečenie prípadnej pohľadávky/kompostáreň/ zrušenie uznesenia 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez  
Materiál obsahuje: bez 
Príloha iná: bez 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – začala by som návrhom na zrušenie uznesenia č. 
č. 628/2021 z 25. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce 
Gemerská Poloma, zo dňa 25.11.2021 s tým, že jedná sa o zabezpečenie prípadnej pohľadávky 
ohľadne kompostárne z dôvodu administratívnej chyby. Potrebujeme tam v časti obecné 
zastupiteľstvo schvaľuje zabezpečenie pohľadávky vo výške nenávratného atď. vsunúť 
zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky – toto slovné spojenie by malo byť.  Ostatný text 
ostáva tak ako je pôvodné uznesenie. 
 
Diskusia k bodu: bez pripomienok.  
 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 9.1 zabezpečenie prípadnej 
pohľadávky/kompostáreň zrušenie uznesenia č. 628/202 zo dňa 25.11.2021. 
 

U z n e s e n i e č. 653/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 9. Rôzne 
K bodu 9.1 zrušenie uznesenia 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma  
r u š í  
uznesenie č. 628/2021 z 25. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, 
obce Gemerská Poloma, zo dňa 25.11.2021.  
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 9.2 zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky/kompostáreň 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez  
Materiál obsahuje: bez 
Príloha iná: bez 
 
Diskusia k bodu: v bode 9.1.  

 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 9.2 zabezpečenie prípadnej 
pohľadávky/kompostáreň s doplnením v bode II. slovami prípadnej budúcej. 
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U z n e s e n i e č. 654/2022 

z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 9. Rôzne 
K bodu 9.2 zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky/kompostáreň 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma 
I. 
p r e r o k o v a l o 
potrebu schválenia zabezpečenia prípadnej pohľadávky Ministerstva životného prostredia SR 
v zastúpení Slovenskej agentúry životného prostredia do výšky nenávratného finančného 
príspevku v súvislosti s realizáciou projektu č. 310011ALI5 s názvom „Kompostáreň 
Gemerská Poloma“, ktorý je financovaný formou nenávratného finančného príspevku v rámci 
Operačného programu Kvalita životného prostredia v súlade so Zmluvou o poskytnutí 
nenávratného finančného príspevku č. OPKZP-PO1-SC111-2019-56/13. 
 
II. 
s c h v a ľ u j e  
zabezpečenie prípadnej budúcej pohľadávky vo výške nenávratného finančného príspevku 
formou blankozmenky voči poskytovateľovi – Ministerstvu životného prostredia SR 
v zastúpení Slovenskej agentúry životného prostredia v súvislosti s realizáciou projektu č. 
310011ALI5 s názvom „Kompostáreň Gemerská Poloma“, ktorý je financovaný formou 
nenávratného finančného príspevku v rámci Operačného programu Kvalita životného 
prostredia.  
 
III. 
ž i a d a   
starostku obce  
o podpísanie blankozmenky. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu 9.3 odmena hlavný kontrolór obce 
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Návrh na schválenie odmeny pre hlavného kontrolóra obce Ing. Miloslava Brezňana/tajným 
hlasovaním formou lístkov/percentuálne od 0 do 30 percent  za: štvrtý štvrťrok roku 2021 vo 
výplatnom termíne obecného úradu v Gemerskej Polome. 
Marek Chochol, poslanec  a Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa/rátajú priemer) – výsledok: 
vo výške 4,2 % mesačne. 
 

U z n e s e n i e č. 655/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 9. Rôzne 
K bodu 9.3 odmena/hlavný kontrolór obce 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma 
v súlade s § 18c, ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 
I.  
b e r i e   na   v e d o m i e 
návrh na schválenie odmeny pre hlavného kontrolóra obce.   
  
II.  
s c h v a ľ u j e  
odmenu hlavnému kontrolórovi obce Gemerská Poloma: 
vo výške 4,2 % mesačne za štvrtý štvrťrok roku 2021 vo výplatnom termíne obecného úradu v 
Gemerskej Polome. 
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
K bodu: starostka obce informuje 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva na vedomie: 
1. Poslala som vám pozvánku z Čiech. Pustá Polom organizuje 18.6.2022 Polomský deň, tak 
vás všetkých srdečne pozývam – určite pôjdu hasiči, folklóristi, futbalisti aj poslanci. S tým 
súvisiace, lebo to bude týždeň víkend pred výstupom na Košariská, lebo komisia naša, ktorá to 
pripravuje aspoň mesiac pred tým by sa mala zísť. Predpokladám, že budú uvoľnené už všetky 
opatrenia – odporúčam komisii sa zísť a naplánovať výstup na Košariská – myslím, že to 
vychádza cca 24,25.6. v sobotu. Takže jeden (1) víkend Košariská, jeden víkend Pustá Polom. 
Keď som ešte pri komisii kultúry vzdelávania a športu – budeme tohto roku organizovať aj 30. 
ročník stolnotenisového turnaja o pohár starostu obce – jubilejný, dohodneme termín, pretože 
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on sa každoročne v januári zvykol konať, aj minulého roku sme ho mali až na jeseň. Takže 
dohodneme termín s vedením zväzu a potom by som tiež poprosila komisiu o spoluprácu, aby 
sme to patrične ten 30. ročník zorganizovali a v telocvični už v zrekonštruovanej. 
Juraj Dovala, poslanec – bude sa tam dať sprchovať už aj v teplej vode prvýkrát po 30 rokoch.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v súčasnosti prebieha rekonštrukcia  telocvične 
havarijného stavu - výmena toaliet, sprchových kútov, šatní, výmena sklobetónových tvaroviek 
na okná a rekonštrukcia palubovky. 
List:  Polomský den 2022, Pustá Polom, sobota 18. června 2022 tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
2. Ďalej by som vás chcela poprosiť v tomto bode o podpis resp. propagáciu petície za 
referendum, tiež som vám poslala materiály. Jedná sa o to, aby sme boli ako nás kraj, východ 
zastúpený v parlamente. O dva (2) roky budú voľby do parlamentu, aby sa nestalo to, že 
v našom kraji budeme mať v tých tabuľkách... 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – môžem? Ja by som toto neriešila na obecnom 
zastupiteľstve. Mali sme tu jednofarebnú vládu 30 rokov prakticky, nikto volebný systém 
nemenil a teraz idú voľby a ešte sa ide ZMOS do toho angažovať, ja som proti tomuto, aby sa 
toto riešilo cez mestá a obce. Volebný systém mohli zmeniť xkrát. 
Juraj Dovala, poslanec - každý má na to svoj názor. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – to je každého názor, ale keď to beriete, že nás 
zastupujú a prakticky nás ani nepoznajú. Máme tu poslanca p. Zajačika, on býva v Rejdovej 
a nepozná prakticky žiadne... tu ide len o to – dala som to na vedomie. 
List:  ZDRUŽENIE MIEST A OBCÍ SLOVENSKA zo dňa: 10.2.2022, číslo:55/2022 tvorí 
prílohu tejto zápisnice. 
 
K bodu 9.4 správa o stave pohľadávok/hlavný kontrolór obce 
Prílohu zápisnice tvorí materiál:  bez 
Názov materiálu: bez 
Materiál obsahuje: bez 
Príloha iná: bez 
 
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce – prehľad poplatkov za nasledovné služby: - 
poplatok za komunálne služby v r. 2014 obyvatelia ku koncu roku nezaplatili výšku 1581, to je 
aj s nedoplatkami z predchádzajúcich rokoch, ktoré sa zahrnuli do r. 2014, - za r. 2015 poplatky 
za komunálny odpad boli neuhradené vo výške 796 eur, - poplatky za komunálny odpad v r. 
2016 boli uhradené bezo zbytku, - poplatky  za r. 2017 v domácnostiach neboli uhradené vo 
výške 1 795 eur, - v r. 2 018 boli 2 239 boli neuhradené, - v r. 2019 boli neuhradené poplatky 
zo strany obyvateľstva vo výške 3 122 eur, - v r. 2020 vo výške 4 896 eur, - v r. 2021 za 
komunálny odpad bol neuhradený objem vo výške 6 594 eur. Čiže z týchto materiálov zistíme, 
že občania, sú to väčšinou tí istí občania, ktorí majú nedoplatky za toto sledované obdobie – 
ovšem pracovníci, alebo pracovníčka obecného úradu posielam im písomné upozornenia na 
úhradu aj z týchto starých restov. Niektorí vstúpili do seba a po určitých častiach uhrádzajú, 
avšak ešte nie je to všetko a nejako sa nám to zvyšuje. Sme aj uvažovali, žeby sme to riešili 
formou osobných pohovorov, ovšem na to nie je čas. Ja som svojho času, asi pred dvoma (2) 
rokmi takto riešil pár prípadov, podarilo sa to znížiť. Boli obyvatelia, ktorí mali 600 eur 
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nedoplatky a znížili po osobnom pohovore na nulu (0), čiže všetko uhradili. Potom máme tu 
poplatky za stočné, tie začali v r. 2017, domácnosti nedoplatili za stočné ku koncu roku vo 
výške 1 165 eur, - v r. 2018 bolo to vo výške 3 448 eur, - v r. 2019 boli vo výške 5 247 eur, v r. 
2020 vo výške 7 547 boli nedoplatky. Z toho vychádza, že niektorí občania... 
Marek Chochol, poslanec – ešte minulý rok, ešte Vám chýba r. 2021. 
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce – r. 2021 – domácnosti 6 594 boli nedoplatky.  
.... zamestnanec obecného úradu - trošku preruším. Rok 2021 sú všetci, ktorí – v podstate 
celý zostatok, ktorý nebol pokrytý zálohovými platbami. Ten kto má zálohovú platbu sa to 
trošku vyrovnalo, čiže za rok 2021 je v postate celý predpis 36 tis., lebo nikto ešte nemal 
možnosť zaplatiť do konca roka, ale sú to pohľadávky za r. 2021, ale v takejto výške, lenže 
splatnosť faktúr je až do marca. To je stav k 31.12.2021 a každým rokom kto zaplatí za 
príslušné roky sa to odpočítava - to sú len zostatky za príslušné roky. 
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce – potom sú ďalšie poplatky – nájomné zmluvy 
za nájomné byty. Tam v podstate je najlepšia situácia, nájomníci bytov si plnia povinnosti, 
môžem povedať, že včas a v predpísaných výškach. Tam zhruba je sklz jeden (1) mesiac u p. 
Sklenára, ale uhrádza pozdejšie, ale nie je problém, žeby viac mesiacov za sebou neuhradil. 
Potom sú tam nájomné za byty v Nižnej Slanej, tam je nedoplatok okolo 300 eur. Tam je tiež, 
by som mohol povedať, že dosť poctivo platia nájomníci. Taktiež ostatné nájomné napr. na 
Hlavnej ulici – Pastiereň, tam tiež nie je nejaký problém – ...., .... si platia. Kus problém vznikol 
v úhrade u p. zosnulej ...., ktorá má k dnešnému dátumu – neuhradila 420 eur. S tým sa budeme 
zaoberať, pretože... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja som dneska rozprávala s jej vnukom a dcérou, 
boli za mnou, zajtra má p. .... pohreb v Betliari a ešte prídu zajtra doriešiť, v doobedňajších 
hodinách tieto veci aj ostatné. 
...., zamestnanec obecného úradu – ale tu by som upozornil, že pani platila raz ročne tú sumu, 
takže to sme zvyknutý, že ona každý rok zaplatila celú sumu naraz – 420 eur. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vravel, že to doriešime, takže nebude problém.  
Ing. Miloslav Brezňan hlavný kontrolór obce – u ďalšej skupiny poplatkov: daň za psa v obci 
sa dá povedať, že je dosť v poriadku, sú tam menšie nedoplatky, nie sú výrazné - je tam 26 
v minulom roku, 28,61 EUR – ale aj v tejto oblasti upozorňujeme, aj sledujeme voľne 
pustených psov, ktorí sa pohybujú tu na námestí, komu môžu patriť a sme prijali opatrenia, že 
tieto psy už nechodia po námestí. Ďalej sú to dane zo stavieb: tam za jednotlivé roky sú určité 
nedoplatky nie až tak vysoké, napr.: r. 2017 – 91 eur nedoplatok, r. 2018 – 229 eur, r. 2019 – 
462 eur, r. 2020 – daň troška vybehla, je to 861 eur nedoplatok a r. 2021 je to 1605 eur 
nedoplatok. Potom daň z pozemkov:  tam sú tiež nedoplatky, ovšem to sú nižšie sumy, napr. 
v r. 2014 sú nedoplatky vyrovnané aj v 2015 boli vyrovnané, v r. 2016 sú tiež zhruba 27 eur 
nedoplatky na daniach za pozemky a v ostatných rokoch nám najviac vyskočil  r. 2019 vo výške 
4 848 eur nedoplatok na daniach z pozemkov. 
...., zamestnanec obecného úradu – doplnil by som celkové nedoplatky na daniach sú 28 273 
ale z toho poľnohospodárske družstvo má 22 945, čiže pri poľnohospodárskom družstve je 
dohodnutý splátkový systém, kalendár a celkové pohľadávky potom zostávajú pri fyzických 
osobách 5 326,83 EUR za všetky roky. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – je ešte nejaká otázka k tomuto? Ako hlavný 
kontrolór povedal, väčšinou sa snažíme robiť osobné pohovory, voláme si ich – tých dlžníkov 
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na úrad, snažíme sa im vysvetliť situáciu a poslednú možnosť je dať byt na exekúciu. Väčšinou 
to pochopia a keď aj po menších splátkach, ale už dochádza k plateniu. Čo sa týka 
poľnohospodárskeho družstva už prebehli tri (3) platby a postupne sľúbilo vedenie, že sa  bude 
snažiť v čo najkratšom čase pohľadávku vyrovnať. K tomuto je to zhruba všetko.  

 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dáva hlasovať k bodu 9.4 správa o stave 
pohľadávok/hlavný kontrolór obce 
 

U z n e s e n i e č. 656/2022 
z 28. riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Gemerskej Polome, obce Gemerská 
Poloma, zo dňa 24.2.2022  
___________________________________________________________________________ 
K bodu 9. Rôzne 
K bodu 9.4 správa o stave pohľadávok/hlavný kontrolór obce 
 
Obecné zastupiteľstvo obce Gemerská Poloma 
b e r i e   na   v e d o m i e 
správu hlavného kontrolóra obce o stave pohľadávok obce k 31.12.2021.   
 
Hlasovanie   za:     5 poslancov 
PhDr. Ivana Antalová, Juraj Dovala, Bc. Jana Ferenčíková, Marek Chochol, Ľubica Šmelková, 

proti:     0 poslancov 
zdržal sa hlasovania:  0 poslancov  
nehlasoval/a:   0 poslancov 
neprítomný pri hlasovaní:   4 poslanci 

JUDr. Ing. Vladimíra Číková,  Stanislav Kučerák, JUDr. Vladimír Očkaik, Ivan Sústrik.   
Starostka obce konštatuje, že uznesenie je prijaté. 
 
 
K bodu 10. Interpelácie poslancov  
K bodu 10.1 INTERPELÁCIA, písomná: riešenie rómskej otázky.  
Navrhujem zriadiť pracovnú skupinu, ktorá by navrhla riešenie na zlepšenie situácie sociálne 
slabších občanov/Ľubica Šmelková, poslankyňa. 
 
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - v podstate som netušila keď som dávala tento podnet, ale keď 
vidím žobrajúce deti, tak až ma srdce bolí. Tak isto dostala som podnet od občanov, že 
Hviezdoslavova ulica vyzerá ako po boji. Ja neviem na čo chceme čakať, ale podľa mňa mali 
by sme skôr všetci jak tu sedíme aj s pánom, ktorý tu nesedí - prizvať riaditeľa školy, riaditeľku 
materskej školy, niekoho kto ešte by vedel pomôcť nejaké návrhy podať, začať s tým hýbať 
nejakým smerom. Kurzy šitia, kurzy varenia, neviem – niečo čo nezožerie veľa peňazí 
a nejakým smerom ich nakopne. Sociálnych kurátorov, dajte návrhy kto ešte máte nejaké 
skúsenosti – toto treba nejako začať riešiť.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – čo sa týka tých kurzov: mali sme tu pred dvomi 
(2) rokmi cez jednu (1) agentúru v spolupráci aj s úradom práce kurz verejnoprospešných, ale 
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takýchto prác so zeleňou, výsadba. Boli to teoretické, aj praktické ukážky. V rámci toho sme 
vysadili tuje okolo nových nájomných bytov, aj pri parku, aj okolo školy. Bolo to cca 15 
spoluobčanov našich rómskych, ktorí sa zúčastnili. Pred dvomi (2) rokmi toto sa stalo, no 
neviem, či to má až taký význam – oni vtedy robili, chodili, lebo mali aj určité výhody – mali 
zaplatené, ináč tu sedeli. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - ja by som nechcela, aby bolo za to platené. Nájsť nejakého 
človeka spomedzi nich, ktorý tam má nejaké slovo, keď sa p. Kučerák (poslanec OcZ) vyjadril, 
že oni vajdu nemajú, lebo ho nemá kto zaplatiť, no ďakujem pekne, keď tu máme všetko platiť. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no škoda, že tu nie je.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - aspoň tí, ktorí by mali snahu niečo sami urobiť - ak sú takí, 
možno že to skončí fiaskom, ale aspoň vyviňme nejaké snahu. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no len jeden (1) príklad poviem: členom jedným 
(1) z nich bol aj syn .... – ...., doslova sa rozplakal v parku, lebo mal vykopať jednu (1) jamu na 
tuju. Rozplakal sa, no proste on kopať nebude, plakal ako malé dieťa. On kopať jamu nebude. 
A pritom dospelý chlap. Snažíme sa z každej strany im vyjsť v ústrety. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - to je zúfalý stav. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – kuratelu večne upozorňujem, stále im zvyknem 
zavolať a máme dobrú spoluprácu s nimi, pretože čo oni robia po hlavnej ceste – minule som 
im aj rodičom dohovárala, cez riaditeľa – obidvaja, pretože čo oni dokážu popri hlavnej ceste 
na bicykloch, na pešo hocijakým spôsobom tie maloleté deti robiť od .... cez .... a ...., stále to je 
večne dookola, zavoláme – áno, áno a odrazu na druhý (2.) deň ich vidím a zase len po tej 
hlavnej ceste. Ohrozujú vodičov, vytrubujú po nich. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - no ja neviem ako? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – toto máme tu denne. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - však práve.  
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – a keď ste v kontakte s inými starostami ako to zvyknú 
riešiť keď majú takýto problém s týmito? To nie je len o tom, ale sú aj drzé tie deti, pustia sa do 
dospelého človeka – napomenieš a ešte sa do mňa pustí, že ho opomeniem a ja sa teraz dosť 
pohybujem s kočíkom po dedine, to je neskutočné akí sú drzí. Keď im človeka dačo povie, tak 
ako – ešte oni mne idú vynadať. Myslím si, že to musí byť problém momentálne všade, prerastá 
to cez hlavu, myslím si, že už na viacerých miestach, obciach. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – stále volajú políciu, vždy sa to riešilo cez políciu, 
lebo už pri takýchto veciach, to je už dosť vážne. Čo sa týka nášho mikroregiónu – v Betliari 
nemá taký problém... 
Ľubica Šmelková, poslankyňa  - oni ich tam nemajú. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokračuje: Vlachovo, Gočovo – vôbec nemajú 
taký problém, lebo ich nemajú. 
Juraj Dovala, poslanec – Henckovce, chodím tam teraz často a tam tiež nemajú takýto 
problém. Opytujem sa ľudí – tam sú normálni Rómovia, normálne sa s nimi dá jednať, normálne 
spolupracujú. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aj v Rejdovej – má ich tam, ale oni sú v osade, oni 
nezasahujú im do dediny, oni si tam riešia tie svoje veci. Keď dačo sa stane, tak tam si to riešia, 
ale už ich do dediny nepúšťajú. 
Juraj Dovala, poslanec – sme väčšia dedina,  viacej sú tu. 
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PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – nie sú lokalizovaní. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – cez dedinu kde sa pohnete, všade.  
Juraj Dovala, poslanec – sme to zanedbali, by som povedal, už v minulosti.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – v Kobeliarove tiež – má ich na začiatku dediny, on 
ich nepúšťa ďalej, má tam problémy, ale má ich tam. My tu máme také špecifikum, že sme si 
zrušili osadu a máme ich všade.  
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – a potom ako ...., alebo celá Hviezdoslavova. A tie autá na 
obecnom pozemku tiež by mal spratať - ten pri kine. Tam nevieš prejsť, tam to strieborné auto 
stojí v ceste furt a to je obecný pozemok, nech mi nikto nepovie, že to je jeho. A vrakovisko 
tam má, dobre má na svojom, ale vravím, že v ceste. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ja nečakám, že to dnes vyriešime – nechajme si to prejsť 
hlavou. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja navrhujem na budúce zastupiteľstvo pozveme 
p. riaditeľa zo ZŠ, aj p. riaditeľku z MŠ – oni nám povedia svoje skúsenosti, lebo podľa toho 
čo ja viem, lebo spolupracujeme – majú tiež veľa a miesto toho žeby sa venovali učiteľstvu, tak 
sa venujú vypisovaniu a spolupráca s kuratelou a s políciou, to je kolotoč. 
Juraj Dovala, poslanec – robím v škole, tak vidím to tam dennodenne je problém s Rómami.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – tam keby kamery nemali, to je katastrofa. 
Juraj Dovala, poslanec – ale už sú zvyknutí aj na tie kamery, vôbec nechodia popred ne akurát 
že pomáhajú p. riaditeľovi v tom, že stále je na tom monitore a sleduje – to je dobre tie kamery, 
ale oni sa kameroch vôbec neboja a to je presne tento problém, že oni sú si plne vedomí, že 
nijakým spôsobom ich nevieme postihnúť. Im nevadí, že im dáš štvorku (4) zo správania, 
fyzické tresty sú zakázané... 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – peňažné tiež. 
Juraj Dovala, poslanec – nevieš to ovplyvniť. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – ono to speje ešte do horšieho, ako čo sme sa tu bavili na 
začiatku, lebo tí dospelí sú akí sú, a to sú len deti a sú horšie, ani si nevieme predstaviť do čoho 
ideme v priebehu rokov. A to čo má p. .... o chvíľu bude mať hocikto z nás.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – preto by som bola rada, aby sa podchytili niektorí z nich, ktorí 
majú nejakú šancu, alebo snahu a pomôcť a tí by strhli ďalších k sebe. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – takže to je aj výsledok, lebo aj v ZŠ je koľko málo 
žiakov, len kvôli tomu, že deti nám do iných škôl prihlasujú – deviata (9) trieda je čisto rómska. 
Juraj Dovala, poslanec – máme viacej takých tried. Piataci tiež – jeden (1) je tam biely ostatní 
Rómovia, prváci tiež.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nech mi nikto nehovorí, že sú diskriminovaní. Ja mám sama 
kolegu Róma, robí jak drak, my si ho nevieme vynachváliť a nedali by sme ho za žiadneho 
bieleho – takže to sú také výhovorky jak z materskej škôlky.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – a pred týždňom? Deti, tuto na námestí – sa ich 
pýtam, že prečo nie sú v škole, Tak zaspali sme. No a? A rodičov kde máte? Zaspali sme. Tak 
reku choď ešte do školy, však je osem (8) aj dačo. No už načo?  
Juraj Dovala, poslanec – teraz po novom zatvárame 8,05 a púšťame ich až na druhú hodinu – 
taký nový systém sme zaviedli. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – no ale tak tam rodičia – to je ich chyba. 
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Juraj Dovala, poslanec – strašne to zneužívali, teraz trošku by som povedal sa to ukľudnilo, 
ale tí stáli to ešte robia furt. To dvaja (2), traja (3), takí čo dennodenne zaspávajú. To je dobrý 
nápad s tým riaditeľom, nech príde a nech povie. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – ja ich pozvem. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – aj ..... 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – aj .... pozvem a budeme vidieť, že...  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ona je tiež zbehlá. 
Juraj Dovala, poslanec – a určite deti by sa mali vychovávať od malička... 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – nejako ich zamestnať. 
Juraj Dovala, poslanec – pokračuje: v tej škôlke, v škole, lebo potom jak už je ... neporadíš, je 
koniec. Čo je najhoršie je to, že som zistil, že rodič normálne hucká to dieťa, aby nerobilo 
v škole – povie Ty nie si zato platená, platený nech to robí ten, čo je za to platený a na 
pracovnom vyučovaní robí pani učiteľka. Tak je to.  
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – dakedy sme na políčku robili. 
Juraj Dovala, poslanec – lenže potom ako sa majú naučiť robiť? Tie deti sú ľavé a potom tak 
dopadne ako p. ...., že dobre že ho netreba nosiť na rukách. 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa – ani klinec pribiť, ani.. 
Juraj Dovala, poslanec – čaká, že mu dakto dačo spraví. 
Marek Chochol, poslanec – obec nemá žiadne páky na finančný postih na rodičov? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – nie. Oni hlásia keď majú neospravedlnené hodiny 
na sociálku, aj polícii, aj na obec, oni sú potom postihovaní, oni dokonca idú aj sedieť za to – 
za záškoláctvo. To je riadne trestný čin. Mali sme tu také  - buď išli do väzenia, alebo majú 
povinnú prácu určenú za takéto veci. 
Juraj Dovala, poslanec – to je správne, aspoň dačo.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – no to je dobré, teda aspoň popratať Hviezdoslavovu ulicu. 
Mgr. Peter Tišliar, ekonóm obce - my o tom nerozhodujeme.    
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – len deti kuratela nechcú umiestňovať, lebo jednak 
je málo miest a ich prioritou je nechať tú rodinu pokope. To je už tá posledná možnosť, žeby 
mali deti odobrať. V hocijakých podmienkach žijú, to keby sme ich aj zavolali, do ...., alebo 
do ...., tam tá rodina keď funguje, tak funguje. Na budúce zastupiteľstvo pozveme ako sme sa 
dohodli.  
 
K bodu 10.2 INTERPELÁCIA, ústne podaná: problematika potulujúcich sa psov v obci.  
Ľubica Šmelková, poslankyňa – ešte by som mala otázku ako sa riešia psy, lebo počúvam 
z každej strany nejaský problém. 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – áno, už sme poriešili: čo sme zistili majiteľov – 
riešili sme s majiteľmi, keď sme nezistili, tak cez útulok a o statné sa už kus vyčistilo, aspoň 
nebadám. Včera sme tu našli, ale to bolo taký pekný, čistý – dúfam, že sa majiteľ našiel, lebo 
si ho zobrali na Hviezdoslavovej, riešime to. Aj máme riadne zmluvu s útulkom a väčšinou 
s majiteľmi a hneď keď zistíme. Keď nezistíme, nevieme a dokonca sú aj nečipovaní. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – a ten odchyt vtedy bol, či nie? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – vtedy hej. 
Ľubica Šmelková, poslankyňa – že keď občan nájde alebo vidí túlavého psa na dedine koho má 
volať? Policajtov? 
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Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – mne, obecný úrad, k nám na úrad. Mala som už aj 
v sobotu jedného vysileného vlčiaka – prišli z útulku, za 40 eur zoberú. Už to zvýšili na 100.  
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – a keď nie je pes čipovaný, nenájde sa majiteľ, akým 
spôsobom, komu potom náklady obec zúčtuje? 
Mgr. Lillian Bronďošová,  starostka obce – pokiaľ vieme majiteľa vec potom riešime ako 
priestupok, pes sa nemôže voľne pohybovať a teraz máme aj pokúsanie, takže už čakáme 
z polície – jedno (1) dievča hore pri ...., čo bývajú tí .... pokúsal pes. Majiteľ je zodpovedný. 
Bc. Jana Ferenčíková, poslankyňa – ja som už tiež mala výstup s pani pri veľko-polomskom 
cintoríne, bola som s kočíkom a psom a ona ešte na mňa nahučala, že prečo chodím s kočíkom 
a so psom a jej pes napadol môjho psa na vodítku a jej pes nebol, bol nezabezpečený.  
 
  
K bodu 11. Návrh na uznesenie 
PhDr. Ivana Antalová, poslankyňa - prevádza súhrnné čítanie prijatých uznesení; prijaté 
uznesenia/u-644/2022 až u-656/2022 z dvadsiateho ôsmeho riadneho zasadnutia OcZ v 
Gemerskej Polome.  
 
 
K bodu 12. Záver zasadnutia 
Mgr. Lillian Bronďošová, starostka obce   - ďakujem všetkým za účasť na dnešnom riadnom 
zasadnutí obecného zastupiteľstva a ukončujem zasadnutie o 17 (h) 45 (min) (dňa: 24.2.2022). 
 

Zapísala: Dana Červenáková 
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